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Testületi ülés helyett ... 

Csak ismételni tudom magam: továbbra sem 
tartható testületi ülés, a fontosabb döntéseket 
polgármesteri hatáskörben kell meghoznom. 
Természetesen a határozatok előtt telefonon vagy 
online egyeztetek a képviselő-testület tagjaival. 
Releváns májusi határozatok: 
-Határozatot hoztam a Kiskunfélegyházi 

-Temető 

Befejeződött a térkövezés. Már csak az egyik sír mellé 
telepítendő korlát hiányzik. 
-Inkubátorház 
A kivitelezés nem a látványosabb elemekkel indult, de 
haladnak a munkálatok. Pünkösd előtt volt egy helyszíni 
bejárás, ahol a kivitelező tájékoztatást adott a projekt 
állásáról. 
-Negyvenhatok (új telkek kialakítása) 
Még várjuk a tulajdoni lapok megérkezését, az ehh~ 

Tűzoltóparancsnokság, a 
Rendőrség, valamint a 
védőnő beszámolójának 
elfogadásáról. 

Fülöpke A Gyermekekért alapítvány által 
meghirdetett rajzverseny egyik díjazott rajza a 

harmadik hullám idejéből. Bakró Réka munkája. 

szükséges illetéket 
megfizettük. A Bácsvíz is várja 
a tulajdoni lapokat, annak 
fényében meg is kezdené a 
kivitelezést. Megvan az 
elektromos hálózat tervezője is. 
-VP-s „traktor pályázat" 
(Jakabszállással közös) 

-Az óvodavezető jelzése 
szerint az őszi kezdésre 
elérjük az óvodai létszám 
50 fős felső határát, 
viszont a 
gyermeklétszámot még 
lehet emelni plusz I 0 
százalékkal, amiről 

hatáskörömben 
döntöttem. 
-Elfogadtam a Közös 
Önkormányzati Hivatal és 
Fülöpjakab 
Önkormányzata 2020. évi 
zárszámadását, valamint a belső ellenőrzés 2020. évi 
Éves ellenőrzési jelentését 
-Pályázatot nyújtottunk be a Magyar Falu program 
keretében közterület karbantartását szolgáló 
eszközbeszerzésre. 
-Elfogadtam a Fülöpjakabi Községgazdálkodási Kft. 
2020. üzleti évről szóló beszámolóját. 

Bodor Sándor polgármester 

-Fülöpjakabi Bölcső (projektnév) 
A Bács-Kiskun Megyei Kormányhivataltól 
megérkezett az építési engedély! 
-Orvosi rendelő 
Elkészült a tetőcsere, a projekt keretében beszerzésre 
került egy gyógyszer-szekrény és egy Doppler készülék. 
A járvány miatt nem szerveztünk átadási ünnepséget. 
-Óvoda kalapja 
Elkészült az óvoda tetején a cserépcsere. Már csak a fa 
részek festése van hátra. 

Mint ahogy korábban jeleztem, 
a közös pályázat keretében a 
fülöpjakabi eszközök már 
2020-ban megérkeztek, 
melyeket traktor híján nem 
tudtunk használni. Most 
érkezett a hír, hogy 
Jakabszállásra a héten 
megérkezik az erogep is, így 
lassan lezárható lesz a projekt. 
-Útelágazódás - Új telkek 

útcsatlakozásának kiépítése 
Pályázatot nyújtottunk a be a Magyar Falu Program 
keretében az Izsáki út és az új első utca csatlakozásának 
ki építésére. 

Bodor Sándor polgármester 

Minden jó, ha vége jó 

Május végén 10 diák részesült a felnőtté válás 
szentségében a bérmálásban Kiskunfélegyházán a 
Szent István templomban. A szentmisét dr. Bábel 
Balázs érsek-metropolita úr mutatta be, aki 
szentbeszédében buzdította a fiatalokat, hogy alkotó 
módon legyenek ott az egyházközségben, mert ehhez 
adja a Szentlélek az ajándékait, az igazi ajándék lelki 
ajándék. Jóságukkal legyenek jelen és hiányozzanak, 
ha nincsenek ott. Legyenek jó lelkűek és tanúságtevői 
Krisztusnak az Egyházban és egyházközségük 
nagykorú tagjai, mert jó mindenki lehet. 



Június 6-án, Úrnapján 11 hittanos diák (4. és 5. 
osztály) részesült az első szentáldozásban. Két osztály 
volt egyszerre, mivel a pandémia az ősszel közbeszólt 
és a szülők kérték, hogy halasszuk el tavaszra. Így, 
akik jól használták fel az időt, azok találkozhattak is 
az Úrral, a szívükbe zárhatták őt. 

E hónapban kicsengetnek a diákok, pedagógusok 
számára, s nem maradhat el a hála szava sem a mi 
Istenünk felé. Ővele kezdtük a tanévet és Ővele 
zárjuk. Megköszönve mindazt a jót, amit a tudomány 
által feltárt előttünk, hitünkben gyarapodhattunk. Hála 
és köszönet hitoktatóinknak, a Fischer házaspárnak: 
Robi bácsinak és Kriszti néninek, akik szavukkal és 
példájukkal oktatták, nevelték diákjainkat az év során. 
Köszönet és hála, hogy online módon együttműködve 
is folyt az oktatás. Köszönet és hála mindazoknak, 
akik a szentmiséken is részt vettek, fontosnak 
tartották, hogy ily módon is közelebb legyenek a 
Mindenhatóhoz. Sok-sok kegyelem és sok-sok 
szorgalom meghozta a várva várt nyári szünetet, 
melyhez jó pihenést, kikapcsolódást és szórakoztató 
perceket kívánok, mind a diákoknak, 
pedagógusoknak, szülőknek, és mindannyiunknak. A 
szabadság ideje alatt se feledkezzünk meg Istenről , aki 
a templomban vár bennünket, hogy betérjünk hozzá, 
hiszen Ő sosem szabadságot, hanem mindig teremt, 
újjáteremti szívünket, lelkünket. 

Ezért legyen ez a nyár is áldott Istentől, hogy 
kipihenten, felüdülten tudjuk majd kezdeni az új 
tanévet is. 

Dr. Juhos Imre atya 

A május hónap sem múlt el események nélkül. 
Befejeződött óvodánk tetőszerkezetének 

megújítása. Nagyon szép lett az új tető. A 
munkálatok a teljes óvodai élet mellett folytak, de 
szerencsére nem zavartuk egymás munkáját. 
Nagyon megértőek voltak a munkások, amíg a 
gyermekek aludtak addig a csöndesebb munkákat 
végezték el. 
Még soha nem volt ilyen óvodánk életében, hogy 
nem anyák napja előtt tartottuk meg az Édesanyák 
köszöntését. Az idei év még ebben is rendhagyó 
volt, és abban is, hogy az ajándékokat a gyermekek 
egyenként adták át, a műsort pedig videóra 
rögzítettük és így tekinthették meg az Édesanyák. 
Nagyon nagy öröm volt számukra, hogy így is 
megünnepeltük őket, de tudjuk, hogy a személyes 
jelenlét hangulatát ez a megoldás nem tudta 
visszaadni, de sajnos más megoldásra nem volt 
lehetőségünk. Bízunk abban, hogy a következő 
években már személyesen tudjuk Őket köszönteni! 
Megtörtént az óvodai beiratkozás, mint arról 
korábban beszámoltam. Viszont azóta még érkezett 

hozzánk gyermek, az 50 férőhelyes óvodába a 
következő nevelési évben 51 kisgyermek fog járni. 
Május 28-án szerettük volna megtartani a búcsúzó 
ünnepünket. Sajnos olyan sok kisgyermek 
megbetegedett, hogy nem tudtunk érdemben 
készülni erre az ünnepre, így június 11-re 
halasztottuk el a nagyok elbúcsúztatását. A lista 
ezzel még nem teljes. Az időjárás nem volt kegyes 
hozzánk abban, hogy május 31-én 
megünnepelhessük a Gyermeknapot. Szinte egész 
nap esett az eső, így ez a program is törlésre került. 
Ezt június 3-án, csütörtökön pótoltuk. 
A március 15-ei ünnepre kiírt rajzpályázatra mi is 
elküldtük gyermekeink munkáját. A zsűri értékelése 
alapján A „Fülöpke a gyermekekért" Alapítvány az 
alábbi kisgyermekek munkáit díjazta, amelyet 
ezúton is köszönünk szépen! Gratulálunk a 
gyermekeknek! 11 

Micimackó csoport: 1. Lacházi Luca; 2. Tóth Luca; 3. 
Kovács Attila Kende 
Manó csoport: 1. Kozma Róbert; 2. Panik Sára; 3. 
Bukovszki Sándor 

Nagy Erika óvodavezető 

RENDHAGYÓ TÖRTÉNELEM ÓRA 

2021 . május 31-én rendhagyó történelem oran 
vettünk részt, ugyanis Holló Márta, műsorvezető és 
riporter látogatott meg minket, és előadást tartott a 
médiáról. Izgatottak voltunk, hiszen még sosem 
találkoztunk ilyen ismert emberrel személyesen. 
Nem csalódtunk, hiszen nagyon kedves és közvetlen 
volt velünk. Sok új dolgot tanultunk a médiáról és a 
híradásról. Az előadás érdekes volt és kíváncsian 
hallgattuk az életéről szóló történetet. Még most 
sem fogtuk fel igazán, hogy ez megtörtént. Nagyon 
hálásak vagyunk Füzesi Attila tanár úrnak, hogy ezt 
lehetővé tette, és Holló Mártának, hogy eljött 
hozzánk. 

Csiszár Boglárka és Tapodi Zsófia 8. osztályos tanulók 

•. 



VERSENYEREDMÉNYEK 

Minden évben megrendezik a tehetséges gyerekek 
versenyét Lakitelken, a Népfőiskolán. Ebben az évben -
tavaly szintén- a döntő elmaradt, mert a vírushelyzet még 
ezt indokolta. 
Idén a harmadik osztályból hárman vettek részt a 
levelezős versenyen. 
A Szikszai László Kisnyelvészek versenyén oklevelet 
kapott Cseri Gréta és Rádi Martina. 
A Kismatematikusok versenyén Zsitva András munkáját 
értékelték szintén oklevéllel. 
Jövőre újra megpróbálnak bizonyítani, és reméljük, 
akkor már a döntő sem marad el. Gratulálunk nekik. 

Havas Tiborné 

Antal Dávid 1. osztályos tanuló olvasás, szövegértés, 
matematika és környezetismeret tantárgyakból 
elismerő oklevelet kapott a Tudásbajnokságon elért 2. 
helyezéséért. 
Antal Ferenc 7. osztályos tanulónk szintén a 
Tudásbajnokság megyei fordulóján két tantárgyból is 
díjazott lett: történelemből és biológiából egyaránt 4. 
helyezést ért el. 

Bene Ivett 6. osztályos tanuló két nívós 
birkózóversenyen is kimagasló eredményt ért el. 
A Budapesten megtartott EB válogatón III. helyezett lett. 

Az Egerben megrendezésre került 
Bajnokságon szintén III. helyezést 
Teljesítményére nagyon büszkék vagyunk. 

Országos 
ért el. 

Csergőné Kertész Hermina 

A Fülöpke a Gyermekekért Alapítvány 
rajzpályázatának díjait Bodor Sándor, az alapítvány 
elnöke a következő tanulóknak adta át: 
Alsó tagozat: l. hely: Cseri Gréta 

2. hely: Cseri Kristóf 
3. hely: Dinnyés Anna 

Felső tagozat: 1. hely: Bakró Réka 
2. hely: Zsígó Laura 

Gratulálunk a díjazottaknak! 

~'{) 
~ 
MAGYARFALU 

PROGRAM 

Tisztelt Fülöpjakabiak! 

A Magyar Falu program keretében a település 
pályázatot nyújthat be Felelős állattartás elősegítése 
címen, melynek lényege a következő: 
Magyarország Kormánya eltökélt a magyar falvakban 
élők életminőségének javítása, így ezzel 
összefüggésben kistelepüléseink fejlesztése iránt. 
Emellett a Kormány kiemelt figyelmet fordít az 
állatvédelem területére, a felelős állattartás 
népszerűsítésére. A támogatás célja, hogy az 5000 fő, 
és ez alatti állandó lakosságszámú települések 
lakosságának segítséget nyújtson a nem kívánt 
állatszaporulat mérséklésének előmozdítására. 

A pályázat keretében az önkormányzat támogatást 
igényelhet, hogy segítséget nyújtson a település 
lakóinak tulajdonában lévő ebek, macskák 
praxisengedéllyel rendelkező állat-egészségügyi 
szolgáltatónál állatorvosi tevékenységet végző 
állatorvos által elvégzett ivartalaníttatására, ezzel 
egyidejűleg az állatok veszettség elleni védőoltására, 
valamint transzponderrel (mikrochippel) történő 

megjelölésére. 
Az önkormányzat facebook oldalán már korábban 
közzétettünk egy igénylő-formot, de akinek nincs 
közösségi oldala, az az igényét a Hivatalban is 
bejelentheti június 15-ig. Egyelőre háztartásonként 
két kisállat jelölhető meg. Amennyiben nem lesz elég 
jelentkező, ez a szám emelkedhet. 
facebook.com/fulopjakabhirei 

Bodor Sándor polgármester 
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A Felügyelő Bizottság tagjai a Bizottság ülésére 
készített előterjesztés keretében megkapták a 
társaság 2020. december 31. napi mérlegének 
adatait tartalmazó egyszerűsített éves beszámolót 
és a 2020. üzleti évre vonatkozó 
eredménykimutatást. 

A Bizottság 2021. május 26-i ülésén bemutattam 
továbbá a társaság elkészített számviteli 
nyilvántartásával egyező főkönyvi egyenleg 
adatokat tartalmazó főkönyvi kivonatot és a 
gazdasági társaság bankszámlakivonatát. 

A Felügyelő Bizottság megállapította, hogy a 
társaság által őrzött számviteli bizonylatok, banki 
kivonatok megfelelően alátámasztják a társaság 
számviteli nyilvántartásának adatait, melyekkel 
összhangban van az elfogadásra előterjesztett 

mérleg és eredménykimutatás. 

A fenti megállapításokra alapozva a Felügyelő 

Bizottság bizonyosságot szerzett arról, hogy az éves 
beszámolót a számviteli törvényben foglaltak és az 
általános számviteli elvek szerint készítették el. A 
Bizottság véleménye szerint az éves beszámoló a 
Fülöpjakabi Községgazdálkodási Kft. 2020. 
december 31-én fennálló vagyoni, pénzügyi és 
jövedelmi helyzetéről megbízható és valós képet ad, 
ezért annak elfogadását javasolja a Képviselő

testületnek, mint az Alapítói jogok gyakorlójának. 
Burján Szilárd ügyvezető 

Szerény körülmények árnyékában, de megtartottuk 
megemlékezésünket június 4-én. A Trianoni 
emlékműnél Csáki Béla nyugalmazott polgármester 
mondott ünnepi beszédet, majd elhelyezésre került 
az emlékezés koszorúja. 

Kedves Fülöpjakabiak! 

Közösségi munkát szervezünk 2021. június 12-én a 
Szabadidőparkban. A meglévő játszótéri elemek 
festése, illetve az új kültéri kondipark 
környezetének csinosítása lenne a feladat. 
Festékünk, ecsetünk, tervünk van, segítő 

munkaerőhiányban szenvedünk. 
Gyülekező reggel hét órakor lesz a helyszínen, ahol 
a zsíroskenyér mellé felszolgált bátorítóval várjuk 
az eltökélt tenni vágyókat. A déli babgulyásról 
Kovács Jenő és kedves családja gondoskodik. 

2021 . június 26-ra tervezzük a Falusi lakodalmat a 
Szabadidőparkban, ahol ismét összegyűlhet a 
násznép, hogy megerősítse Derű Dezső és Ború 
Borbála egy éve kötött frigyét. A vendéglátás batyus 
jellegű lesz, vagyis ki-mit-hoz azt eszik-iszik. A 
kezdést délután egy órára tervezzük. 
Mindenkit szeretettel várunk! 


